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Geachte heer, mevrouw, 

Op 10 augustus 2012 (brief met kenmerk RO12.3214407) hebben wij u voor het laatst 
geinformeerd over de ontwikkeling van de kastanjeziekte in de stad en de maatregelen 
die we moesten treffen om gevaarlijke situaties te voorkomen. Met deze brief 
informeren wij u over de uitkomsten van de inspectieronde in november 2012. 

In november 2012 zijn alle kastanjebomen voor de derde keer dit jaar geinspecteerd. 
Helaas is uit deze inspectie opnieuw gebieken dat de kastanjeziekte zich verder 
uitbreidt en een aantal kastanjebomen zo ziek zijn dat ze een risico vormen voor de 
omgeving. Het gaat dit keer om 99 kastanjebomen, waarvan er 96 een zodanig gevaar 
opieveren dat we ze uit oogpunt van verantwoord boombeheer zo spoedig mogelijk 
moeten vellen. In veel gevallen gaat het om bomen waar we eerder dit jaar het risico 
beperkten door ze te kandelaberen (= zeer fors snoeien). Nu blijkt echter dat deze 
maatregei geen succes is. De boom verzwakt door deze forse snoei zodanig dat een 
paar maanden later alsnog kap noodzakelijk is. Voor drie kastanjebomen in het 
Stadspark kunnen we voorlopig volstaan met knotten (3 stuks) omdat deze op plaatsen 
staan waar ze geen gevaar voor voorbij gangers opieveren. 

Tegen de kastanjeziekte is nog steeds geen afdoende remedie gevonden. Landelijk 
vertoont de ziekte een grillig verloop waarbij eerder (vermeend) herstel vaak weer 
teniet wordt gedaan door nieuwe aantastingen. Omdat er daardoor geen prognoses 
over het verdere verloop zijn te geven, planten wij voorlopig nog geen nieuwe 
kastanjes op de opengevallen plaatsen. We beraden ons de komende maanden op het 
eventueel herplanten van andere boomsoorten op plaatsen waar inmiddels meerdere 
kastanjes ontbreken in straatbeplantingen. 
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Alle kastanjebomen worden door ons drie keer per jaar geinspecteerd. De volgende 
inspectie zal plaatsvinden in het vroege voorjaar van 2013 en zodra de resultaten 
daarvan bekend zijn, zullen wij u daarover opnieuw informeren. 

We vertrouwen erop u hiermee voldoende geinformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 
bu/g9fneester en wethouders van Groningen, 

rgemeester, 
dr. J.P. (Peter) Rehwinkel 


